
Rimsøhuset
Bestyrelsesmøde den 4. september 2023

Til stede: Jytte Faurholt Jacobsen, Jette Mouritzen, Niels Mulvad, Jens Amby, Lars Holm, Peter Niemann, 
Susan Seldal, Helle Stubbe Teglbjærg, Kis B. Nielsen, Karen Bredahl

Fraværende: Henrik Kock

1. Ordstyrer: Peter

2. Referent: Karen

3. Medlemmernes tid:
Der var ingen fremmødte medlemmer.

4. Kort nyt fra bestyrelsesmedlemmerne: 
Lars er i gang med at rydde op udenfor. Derudover intet, som ikke allerede er på 
dagsordenen.

5. Økonomi:
Der er problemer med regnskabsprogrammet, som har forhindret, at det udsendte 
regnskab er overskueligt. Økonomien er stram for tiden. Der skal spares, hvor det er 
muligt. Martin fra revisionsfirmaet Talkompagniet vil hjælpe med at få mere styr på 
regnskabet. Der skal være et nyt møde med Martin i september.

6. Opfølgning på tag og den tilknyttede økonomi:
Byggekreditten er blevet forlænget indtil LAG midlerne bliver udbetalt. Vi oplever, at LAG 
smøler med sagsbehandlingen og udbetalingen af de lovede midler. Det koster renter på 
byggekreditten.

7. B&B:
Udlejningerne har været færre end sidste år. Specielt er nordmænd og svenskere ikke 
kommet i samme antal. Det er det samme billede over hele Djursland og skyldes formentlig 
den dårlige vekselkurs.
Det blev diskuteret, om vi kan gøre det nemmere at administrere udlejningerne. Mange 
gæster kan ikke finde ud af at åbne nøgleboksen – eller har ikke set deres koder i den 
tilsendte mail.



8. Kultur:
Jens undrer sig over, at arrangementsgruppen ikke bliver informeret om alle 
arrangementer. Helle påpeger, at der er ved at komme meget mere styr på gruppens 
møder og referater. Elsemarie Brøndum er nu tovholder på arrangementsgruppen.
Bestyrelsen opfordrer til, at alle møder og referater sendes til Niels og lægges på 
hjemmesiden. Det gælder både arrangementsgruppen, B&B gruppen og andre grupper.

9. Eventuelt:
A. Æbledag: Jens arrangerer at låne grejet den 23/9 (eller evt. den 30/9)

B. Dyr: Kis vil sammen med en gruppe undersøge, om det er muligt at have nogle dyr 
gående i den nederste del af haven.

C. Ladestander: Jytte foreslår, at vi skal have en ladestander, så vi på den måde kan 
tiltrække gæster med elbiler.

Ref. Karen


